
  
 
 
 
 
 

Interpellation till Bildningsnämndens ordförande Ann Lundström (KD) 
 
Förstärkning av elevhälsa 

 
I ert valmanifest står det ”Kraftigt stärkt elevhälsa med en sammanhållen barn- och 
ungdomshälsovård och föräldrastödsprogram som erbjuds alla föräldrar”. 
 
Ni har gjort samma analys som flera av oss andra redan känner till, nämligen att det 
psykiska måendet är otroligt viktig för skolresultat. Den psykiska hälsan är självfallet 
viktig på många andra sätt med, såsom livskvalitet och förmåga att komma in i 
samhället som en välfungerande medborgare. Som jag vid fler tillfällen lyft i nämnden 
så är ju även föräldrarnas medverkan central även inom skolans område. 
 
Det är ett bra anslag, i ert valmanifest, som Centerpartiet delar. Vi har faktiskt extra 
pengar avsatt för det i vår budget redan för innevarande år. 
 
Så mina frågor: 
 
-Vad har du gjort hittills för att stärka elevhälsan i Trelleborg? 
-Kommer du att tillse att det i någon budget före 2026 finns medel för ”kraftigt stärkt 
elevhälsa” i enlighet med ert vallöfte? 
 
 
Trelleborg 20231214 
 
 
Patrik Holmberg (c) 
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